

ص.ب : ۸۸۸، روي، الرمز البريدي : ۱۱۲، سلطنة عمان حاتف : ۲٤٦٢٥٢٠٠ هاکس : ۲٤٦٢٥٢٠٠ بريد الإلکتروني : mfinance@mfcoman.com www.mfcoman.com PO: 888, Ruwi P C : 112, Sultanate of Oman Tel: 24625300, Fax: 24625310 Email: mfinance@mfcoman.com www.mfcoman.com

Date: 24 January 2024

التاريخ: 24 يناير 2024

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: <u>Appointment of Chief Digital and</u> Transformation Officer

الموضوع: تعيين رئيس وحدة التحول الرقمي

Muscat Finance is pleased to announce the appointment of Mr. Ala' Ahmad Mohammad Al Khawaldeh as Chief Digital and Transformation Officer, with effect from 6th February 2024.

تود مسقط للتمويل أن تعلن عن تعيين الفاضل/ علاء أحمد محمد الخوالدة في منصب رئيس وحدة التحول الرقمي وذلك إعتبارا من 6 فبراير 2024.

Mr. Ala' Al Khawaldeh brings 25 years of experience in the banking industry, within various specialized areas such as leading digital journey implementation for Retail banking, credit analysis, and risk management. He has held senior positions in renowned banking institutions within the Sultanate and abroad. Additionally, Mr. Al Khawaldeh holds MBA degree in Banking and Finance from the University of Wales — Bangor, UK.

الفاضل/ علاء الخوالدة يتمتع بـ 25 عامًا من الخبرة في الأعمال المصرفية في مجالات تخصصية عديدة بما في ذلك تنفيذ التحول الرقمي لتمويل الأفراد، تحليل الإئتمان، وإدارة المخاطر في مؤسسات مصرفية معروفة سواء بالسلطنة أو خارجها، كما أنه يحمل مؤهل الماجستير في إدارة الأعمال تخصص العلوم المالية والمصرفية من جامعة ويلز – بانجور بالمملكة المتحدة.

The Board of Directors and the Management of Muscat Finance wish Mr. Ala' Al Khawaldeh the best in his new assignment with the Company.

يتمنى مجلس إدارة مسقط للتمويل وإدارتها التنفيذية للفاضـــل/ علاء الخوالدة كل التوفيق والنجاح في مهامه الجديدة مع الشركة.

Faisal Mohammed Al Yousef Chairman فيصل بن محمد اليوسف رئيس مجلس الإدارة





